
Wólka Smoszewsl<a 22 lutego 2023 roiku. 

W imieniu własnym i mieszkańców 

Mie jscowośd: 

Wó1lka Smoszewstka i Mochty Smok, 

tktórzy petycję podpisali, zwanych dalej 

podmiotem wnoszącym :petycję. 
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Pan Krzysztof Adam Kapusta 

Starosta Nowodworski 

Petycja w sprawie remontu dróg powiatowych 2418 W i 2419 W 

Na podstawie art. 2 ustawy o petycjach z dnia 11 lipca 2014 roku my niżej podpisani 
mieszkańcy Wólki Smoszewskiej i miejscowości Mochty Smok wnosimy petycję o jak 
najszybsze wykonanie remontu wymienionych dróg powiatowych. Drogi 2418 W na odcinku 
od posesji nr 26 w Wóke Smoszewskiej do zabudowań byłej cegielni w Mochtach. Drogi 
2419 W całej, to jest na odcinku od drogi 2418 W do drogi krajowej 62. Jako podmiot 
wnoszący petycję zwracamy uwagę Pana Starosty na fatalny stan techniczny wymieiTllionyclh 
dróg objawiający się między &nnymi licznymi ubytkami nawierzchni i głębokimi dziurami 
zagrażającymi już nie tyUco bezpieczeństwu ruchu kołowego, ałe nawet pieszego, szczególnie 
po zmroku. Bardzo zły stan drogi 2418 W na odcinku od skrzyżowania z drogą 2419 W do 
dawnej cegietni w Mochtach spowodował nawet, że autobus gminny Gminy Zakroczym od 
początku roku 2023 przestał dojeżdżać do cegielni w Mochtach, co jeszcze w 2022 roku 
wykonywał. Pogłębia to wykłuczenie komunikacyjne mieszkańców Mocht z domów 
jednorodzinnych i budynków wielorodzinnych zlokalizowanych w pobliżu dawnej cegielni. 

Powiat Nowodworski jako właśdcieł wymienionych w petycji dróg zgodnie z art. 19 oraz art. 
20 ustawy z dnia 21 marca 1985 roku o drogach _publiczny-eh OZ. U. 2016. 1.440 z 



późniejszymi zmianami jest odpowiedzialny za jej utrzymanie i stan technkzrw, co skłania 
nas do złożenia petycji w sprawie remontu na ręce Starosty Nowodworskiego. 

Ninf,eJsza petycja; podiyktowan:a jest troską o bezpieczeństwo przernteszczanla się 
wymoerrnionymi dlmgame powiatowymi jako, że obecny stan tych dróg stwarza zagrożenie d!la 
ich użytkowników. 

Petycja zostanie przekazana do wiadomości Burmistrza Zakroczymia. 

Prosimy Pana Starostę o pozytywne rozpatrzenie naszej petycji. 

Z poważaniem 






